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Door de crisis krijgt overbetuwe min-
der geld van het Rijk. De gemeente-
raad moet daarom bekijken hoe we 
die klap gaan opvangen. De raadsle-
den werken aan een oplossing voor 
dit geldprobleem. Goede ideeën zijn in 
dat raadsproces altijd welkom.

Heeft u zo’n goed idee dat de gemeente 
geld oplevert? Deel het met de raadsle-
den! Uw idee kunt u tot 1 juni aanstaan-
de via een digitaal formulier op www.
overbetuwe.nl insturen.

Wat gebeurt er met de ideeën?
De ingezonden ideeën worden gebun-
deld en aan alle raadsleden toegezon-
den. De raadsleden kunnen die ideeën 
dan meenemen in de standpunten die 
zij over de begroting hebben. Uiteraard 
maken ze zelf de politieke afweging óf 
en wèlke ideeën zij een goede oplossing 
vinden.

In de raadsvergadering van 5 juli geven 

de raadsleden aan hoe zij vinden dat 
het geldprobleem binnen de gemeente-
lijke begroting opgelost moet worden. 
Daarna wordt de begroting gemaakt en 
in de raad van 8 november beslist de 
raad definitief over de begroting.

Doet u ook mee? 
Ga naar www.overbetuwe.nl en vul uw 
idee op het formulier in. Inwoners die 
meedoen ontvangen een bundeling van 
alle ingezonden ideeën en een verslag 
van de raadsvergaderingen van 5 juli en 
8 november. 
Op deze manier zien zij, misschien wel 
met hun idee, hoe het geldprobleem 
uiteindelijk is aangepakt. Ook publiceren 
wij de bundeling van ideeën op www.
overbetuwe.nl.

Meer informatie
Voor aanvullende informatie kunt u con-
tact opnemen met de griffie, via telefoon 
(0481) 362 388 of via e-mail griffie@
overbetuwe.nl.

Uw idee is welkom

GroenLinks streeft er naar een milieu 
te scheppen waarin inwoners en 
omgeving tot hun recht komen. Dat 
betekent dat de inwoners van onze 
gemeente optimale ontwikkelings-
kansen krijgen, of zij nu oud zijn of 
jong, arm of rijk. Met ontwikkeling 
bedoelen we: persoonlijke groei en 
gezondheid.
ook dat moet optimale ontwikke-
lingskansen krijgen en niet uitgeput 
worden, omdat wij denken dat de 
aarde hier recht op heeft en omdat 
dat iedereen ten goede komt. Een 
groene omgeving en een schoon 
milieu leidt tot gezondere mensen, 
betere leerprestaties en minder cri-
minaliteit. 

Hoe willen we dat bereiken?
Allereerst door een gezonde leefwijze 
van inwoners te faciliteren en te stimu-
leren. We willen goede buitenspeelplek-
ken (cool nature), sport- en cultuur-
voorzieningen en daar waar mogelijk 
(dus waar inwoners er op in spelen en 
meedoen) gemeenschapshuizen naar 
het model “Kulturhus”. 
Wij willen bij alle basisscholen en kin-
deropvang instellingen grote ruime bui-
tenspeelplekken, met veel groen en 
uitdagend spel materiaal. 

Wij gaan zelf stageplekken en re-inte-
gratieprojecten ontwikkelen, door kleine 
energiecentrales te helpen opzetten 
(van rest afval) daar waar initiatieven 
hier toe zijn. Deze scheppen op den 
duur ook werkgelegenheid. 

We stimuleren iedereen, inwoners en 
bedrijven, om daar waar mogelijk zon-
necellen te installeren en stellen hier 
een royale subsidie voor beschikbaar. 

Het gemeentelijk wagenpark gaat rijden 
op zonne-energie of eigen opgewekte 
energie uit die centrales, of aardgas. 
GroenLinks bevordert daar waar moge-
lijk de biodiversiteit en gaat veel meer 
groen aanleggen. In de meeste DOP’s 
(dorpontwikkelingsplannen) die gereali-
seerd zijn, staat dit op het wensenlijstje. 
Ommetjes en fietspaden en het stimu-
leren van recreatie, zijn onderdeel van 
het beleid. 

Inwoners met een beperkt inkomen 
worden stevig ondersteund. Daar waar 
mogelijk vragen we een dienst terug  en 
helpen we mensen op weg naar werk, 
omdat dit de ontwikkelingskansen van 
inwoners vergroot. Het gemeentelijke 
gezondheidsbeleid krijgt een stevige 
impuls en inwoners met een beperking 
ondersteunen wij optimaal. 

Realistisch als we zijn, zijn we er geluk-
kig van overtuigd dat bovenstaande ook 
zonder onbeperkte middelen bereikbaar 
is.

Dromen over overbetuwe

Joop van Hulst, raadslid voor 
Gemeentebelangen Overbetuwe

22 Jaar geleden is Joop begonnen met 
bridgen. Dit was toen een van de snelst 
groeiende denksporten in Nederland. 
“Ik ben toen lid geworden van Klavertje 
11 in Zetten en heb daar altijd met veel 
plezier gespeeld”, vertelt Joop, “Helaas 
hadden we in 1994 geen locatie meer 
en moesten we op zoek naar een ande-
re accommodatie. Na onderzoek bleek 
toen de Hoendrik in Herveld de beste 
optie. Daardoor waren we wel genood-
zaakt om een eigen bridgeclub voor 
Herveld/Andelst op te richten. Dit werd 
de eerste rookvrije bridgeclub; 3-sans-
atout. Wij zijn begonnen met acht per-
sonen, maar zijn inmiddels uitgegroeid 
tot een club met ruim 130 leden!” 

Het leuke aan bridgen vindt Joop vooral 
de rechtvaardigheid en eerlijkheid van 
het spel. Bij klaverjassen ben je bijvoor-
beeld erg afhankelijk van de kaarten 
die je krijgt, vindt hij. Krijg je slechte 
kaarten, dan heb je pech, maar dit is 
bij bridgen niet het geval. Ook moet je 
volgens Joop snel en veel hoofdrekenen 
en goed samen kunnen werken met 
je vaste partner. Buiten dit alles vindt 
hij het ook een heel gezellige sport en 
wordt de wedstrijd (net als bij voetbal) 
na de tijd altijd onder het genot van een 
drankje uitgebreid geanalyseerd.

“De donderdag is onze vaste club-
avond”, gaat Joop verder, “Deze avond 
is echt heilig voor mij. Naast deze avond 
is er ook in het weekend vaak een drive 
of toernooi waar ik graag mag spelen. 
We zijn als club lid van de Bridgebond. 

Deze geeft een maandblad uit waar alle 
meester punten bijgehouden worden. 
Ook organiseren zij vaak bridgecom-
petities door het hele land. Ik vind het 
wel jammer dat de gemiddelde leeftijd 
bij bridgen relatief hoog ligt, want mede 
door het rekenen en de gezelligheid 
lijkt het mij juist een erg leuke sport 
voor jongeren. Misschien is het een 
idee om dit jaar, omdat de gemeente 
tien jaar bestaat, een toernooi te orga-
niseren tussen alle bridgeclubs uit de 
gemeente. Het thema van dit jubileum 
is ‘verbinden’ en dit zou ook een mooie 
gelegenheid zijn voor andere mensen 
om kennis te maken met deze sport.”
Voordat Joop ging bridgen mocht hij 
al graag kaarten. Op zijn 17e is hij met 
wat vrienden een kaartclubje begonnen. 
Zij rikken nu al meer dan 40 jaar iedere 
week. “Dit vind ikzelf toch best uniek: 
al 40 jaar iedere week en nog altijd met 
dezelfde personen zonder dat er ooit 
iets is voorgevallen!”

De Passie van…

Stel dat u onbeperkte middelen ter beschikking heeft. 
Hoe zou overbetuwe er dan volgens u uitzien?

Mickel Langeveld, 
raadslid GroenLinks

Joop geeft de opsteker deze maand 
aan Carolien Eberson-Burgers. 
Carolien heeft Jan van Baal opge-
volgd als voorzitter van de voetbalclub 
SVHA uit Herveld. 
Joop: “Zelf ben ik in de periode voor 
Jan van Baal voorzitter geweest 
van deze voetbalclub. Nu is het aan 
Carolien om Jan na 25 jaar op te 
volgen.  Zij is hier in de regio in ieder 
geval de eerste vrouwelijk voorzitter 
en zal ook binnen de KNVB een van 
de weinigen zijn. Ik hoop dan ook dat 
zij zich staande kan houden in deze 
(toch nog steeds) ‘mannenwereld’. 
Daarnaast staat Carolien ook voor de 
grote uitdaging om kunstgrasvelden te 
realiseren voor SVHA. 

Hiervoor wil ik haar graag als steuntje 
in de rug deze opsteker geven, en 
natuurlijk hoop ik ook dat het eerste 
onder haar leiding weer kampioen kan 
worden, want ze verdienen het om 4e 
klasse te spelen!“

De opsteker
Joop Beumer, raadslid voor de VVD


